

水性防霉劑

WATER BASED ANTI-MOLD AGENT



20公斤/桶 裝

産品介紹

- 1. IM-8201 水性防霉劑,不含任何重金屬和危害人體物質,是純 水性及環保安全的產品,有效破壞霉菌孢的生殖能力。
- 2. 本產品萃取多種天然維生素,專利技術轉化性分子結合,黃 酮類化合物 5%,活性水 88-90%,以及其他歐盟通過的維生 素K等安全防霉抗菌成分。
- 3. 產品外觀為無色清澈液體,使用後不造成物品表面[黃變]、 不刺激人體皮膚、呼吸道、眼睛等副作用。
- 4. 本產品為接觸型防霉抗菌液,可有效杜絕各種霉菌以及細 菌等滋生,只要物品表面有其成分之存在,就能達到長效 長期的防護功能。
- 5. 優點: 經本品處理後其包裝不需嚴加密封,可存放流通空 氣環境中,大幅節省物品的包裝成本及方便性。
- 6. 適用於工業或民生居家用品的各種皮革製品、紡織纖維、 木製品、紙製品等防霉抗菌處理。有效期可達 6-9 個月以

實驗證明

表面未處理與處理後:從工廠倉庫取出已發霉的鞋子, 鞋子的左半部分已經過清理以及使用 IM-8201, 而右半部分 依然未經處理。再經過為期6個月的放置,左半部分依然保 有防霉的效果而右半部分上面的霉菌持續在生長。



已處理

未處理



未發霉產品:適當均匀拭於產品表面,待自然風乾 後即可達到長效防霉。

已發霉物品: 用乾刷清除立體霉菌, 接著 IM-8201 水性防霉劑將表面噴濕,自然乾燥即可。



創業界唯一可檢測是否有噴拭的防霉產品



IM-8201 WATER BASED ANTI-MOLD AGENT

PRODUCT INTRODUCTION:

- 1. It excludes the harmful substance, a clear and pure liquid agent. It can destroy the reproductive capacity of mildew spore with high effectively. The products not only safe, but also environmental protection.
- 2. İt's extracted by many kinds of natural vitamins, patent right of technology factor, 5% amount offlavanoid, 88%-90% amount of activated water, and other safe anti-mildew substances after EU adopted.
- 3. The appearance of this product is transparent liquid with odorless. It won't cause any discolorations (yellowing) after using. It doesn't stimulate the human skin, eyes, and respiratory tract.
- 4. The product is a contact type anti-mildew liquid. It eradicates the extension of any kind of mold andbacteria. It's effective all the time as long as it's on the goods' surface.
- 5. Advantages:
 - All the goods after treatment, the package doesn't need to seal. It could be exposed in the circulatingair so that can save cost and supply convenience substantially.
- 6. It's used for every kind of leather, textiles, woodware, and paper products. It keeps the validity for 6-9 months.



20 KG/Bucket

EXPERIMENTAL PROOF:

Untreated & Treated Surface:This is a pair of shoes from a factory. The right side of the shoes was cleaned by IM-8201, while the another side was untreated. After 6 months later, the right side still remained the effect as well, however the another side was becoming more and more mildew.

HOW TO USE:

Non-mildew condition: Spraying the agent on the product surface and make it naturally dry.

Mildewed condition: Remove the mildewed areas with a dry and clean brusher, then spray on the product surface (whole shoes) until it's dried naturally.



Processed Unprocessed



The only anti-mildew product in the business world that can be tested for spraying.